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Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracam się z prośbą o udzielenie informacji w sprawie wykonywania przez Miasto Rybnik 

obowiązków nałożonych przez Ustawę z dnia 12 kwietnia 2019r. Dotyczących sprawowania opieki 

nad uczniami w zakresie dostępu do opieki stomatologicznej w szkołach i placówkach oświatowych. 

Ustawa ta weszła w życie  dnia 12 września bieżącego roku i nałożyła na samorządy m.in. 

odpowiedzialność za opiekę stomatologiczną uczniów. Proszę o informację ile gabinetów 

stomatologicznych powstało w szkołach, ile zostało zawartych porozumień z podmiotami 

świadczącymi usługi leczenia stomatologicznego oraz czy będziemy korzystać z dentobusów.  

 

           Z poważaniem, 

Krystyna Wałach 

 

 


